
Protokoll vid Styrelsemöte Käloms vvo, 2024-07-17

Närvarande: Carl-Göran, Gösta, Gunnar, Lena och Agneta

§1. Ordförande Carl-Göran Palmqvist öppnade mötet och hälsade välkomna.

§2. Val av sekreterare: Agneta, Protokolljusterare: Gösta

§3. Upprättad dagordning godkändes.

§4. Föregående protokoll lades till handlingarna.

§5. Offerdals licensområdes  årsmötesprotokoll, 2024-04-18
Vi gick igenom protokollet från årsmötet, där 19 av 22 jaktlag var närvarande. 
Nästa år är Kälom sammankallande och ansvarar för årsmötet, samt valberedning, tillsammans med 
Stavre. Licensområdet anser att antalet storoxar verkar ha ökat. 
För den gemensamma björnjakten, ansvarar Robin Öhnstedt. Carl-Göran ringer och meddelar att 
Käloms vvo kommer att deltaga och upplåta sin jaktmark för gemensamhetsjakt på björn. 
Nästa möte för Offerdals licensområde, blir i Kaxås den 15 augusti. 

§6. Svar till licensområdet på frågor inför årets jakt. Vårt förslag.
  1.Kvot. –Vi anser att vi delar ut hela kvoten.
  2.Kalv. – Vi följer tilldelningen. 
  3.Hur höja kvaliteten på älgstammen. – Vi fortsätter att vara restriktiva med stora kor. 
  4.Större oxar – Freda 10+ tjurar i september, för att sedan ta ett nytt beslut, på mellanjaktsmötet. 

§7. Arbetsdag 10 augusti 2024, åtgärdsbehov
Nytt pass ska göras; Höodlingarna/Vilkåken. 
Nytt pass ska även göras: björkstolen.
Nytt pass flyttat: Kallkällmyren, närmare vändplanen. Lena och Gunnar gjort. 
Lillstele; Gammal pass, som nu är upprustat och nygjort av Tord och Andreas.  
Bro över bäck  på stigen ut till Slättbrännflon, behöver göras ny. 
Stigen för älgdragaren ut till Röningen. Stubbar behöver röjas bort, med motorsåg. 
Service av älgdragare
Gräsklippning vid slakteriet. 
Skjutbanevallen. 

§8. Övriga frågor.
Fler platser med saltstenar vore önskvärt, inför kommande år. 

§9. Nästa möte 2024-08-20

§10. Mötet avslutas.

Sekreterare Agneta Bylander                           Justerat av Gösta Persson


